

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME CXVIII

1931-1932

NUMÉROS 1, 2, 3 et 4

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 2708. — Roumanie et Suisse :	
Accord commercial provisoire, avec protocole final. Signés à Bucarest, le 25 août 1930 ...	9
N° 2709. — Autriche et Roumanie :	
Echange de notes comportant un <i>modus vivendi</i> commercial. Bucarest, le 30 août 1930 ...	17
N° 2710. — Bulgarie et Roumanie :	
Arrangement commercial. Signé à Bucarest, le 27 septembre 1930	27
N° 2711. — Lettonie et Roumanie :	
Arrangement commercial. Signé à Bucarest, le 23 octobre 1930	33
N° 2712. — Albanie et Roumanie :	
Arrangement commercial, signé à Tirana, le 3 novembre 1930, et échange de notes y relatif, Tirana, les 19 et 25 mai 1931	39
N° 2713. — Allemagne et Italie :	
Accord concernant l'Institut de biologie marine de Rovigno, entérinant la Convention signée à Berlin le 25 février 1930, ici reproduite. Signé à Rome, le 11 octobre 1930 ...	49
N° 2714. — Finlande et Suède :	
Convention en vue d'éviter la double imposition en matière d'impôts directs, avec protocole final. Signés à Stockholm, le 16 mars 1931	71
N° 2715. — Allemagne et Luxembourg :	
Traité d'arbitrage et de conciliation, avec protocole. Signés à Genève, le 11 septembre 1929	97

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME CXVIII**1931-1932****NUMBERS 1, 2, 3 and 4**

TABLE OF CONTENTS

	Page
No. 2708. — Roumania and Switzerland :	
Provisional Commercial Agreement, with Final Protocol. Signed at Bucharest, August 25, 1930	9
No. 2709. — Austria and Roumania :	
Exchange of Notes constituting a Commercial <i>Modus Vivendi</i> . Bucharest, August 30, 1930	17
No. 2710. — Bulgaria and Roumania :	
Commercial Agreement. Signed at Bucharest, September 27, 1930	27
No. 2711. — Latvia and Roumania :	
Commercial Agreement. Signed at Bucharest, October 23, 1930	33
No. 2712. — Albania and Roumania :	
Commercial Agreement, signed at Tirana, November 3, 1930, and Exchange of Notes relating thereto, Tirana, May 19 and 25, 1931	39
No. 2713. — Germany and Italy :	
Agreement regarding the Institute of Marine Biology at Rovigno, confirming the Convention signed at Berlin, February 25, 1930, here reproduced. Signed at Rome, October 11, 1930	49
No. 2714. — Finland and Sweden :	
Convention for the Prevention of Double Taxation in the matter of Direct Taxes, with Final Protocol. Signed at Stockholm, March 16, 1931	71
No. 2715. — Germany and Luxemburg :	
Treaty of Arbitration and Conciliation, with Protocol. Signed at Geneva, September 11, 1929	97

	Pages
N° 2716. — Italie et Norvège :	
Echange de notes comportant un arrangement relatif à l'abolition de la légalisation des certificats d'origine et des factures commerciales, Rome, le 31 juillet 1930, et échange de notes relatif à l'entrée en vigueur de cet arrangement, Rome, le 30 avril 1931 ...	113
N° 2717. — Danemark et Islande :	
Convention concernant la procédure à suivre pour le règlement des différends. Signée à Tingvalla, le 27 juin 1930 ...	121
N° 2718. — Lettonie et Lithuanie :	
Convention interscolaire. Signée à Riga, le 25 janvier 1931 ...	135
N° 2719. — Lettonie et Lithuanie :	
Accord relatif au maintien en bon état des marques et des zones de frontière entre les deux pays. Signé à Riga, le 25 janvier 1931 ...	143
N° 2720. — Lettonie et Lithuanie :	
Convention relative à l'échange des éditions et ouvrages publiés aux frais de l'Etat. Signée à Riga, le 25 janvier 1931 ...	151
N° 2721. — Lettonie et Lithuanie :	
Convention relative à la corroboration et à la liquidation des biens immeubles partagés par la ligne frontière. Signée à Riga, le 25 janvier 1931 ...	157
N° 2722. — Lettonie et Lithuanie :	
Convention relative à l'exploitation de la pêche dans les eaux limitrophes, avec règlement concernant l'organisation et le fonctionnement de la Commission mixte letto-lithuanienne de pêche. Signés à Riga, le 25 janvier 1931 ...	175
N° 2723. — Finlande et Roumanie :	
Arrangement commercial, avec protocole. Signés à Bucarest, le 28 août 1930 ...	193
N° 2724. — Italie et Royaume des Serbes, Croates et Slovènes :	
Accord concernant l'exécution des jugements. Signé à Rome, le 6 avril 1922 ...	199
N° 2725. — Italie et Royaume des Serbes, Croates et Slovènes :	
Convention concernant la protection légale et judiciaire des sujets respectifs. Signée à Rome, le 6 avril 1922 ...	207
N° 2726. — Italie et Royaume des Serbes, Croates et Slovènes :	
Convention concernant l'extradition des malfaiteurs. Signée à Rome, le 6 avril 1922 ...	221
N° 2727. — Grande-Bretagne et Irlande du Nord et Irak :	
Echange de notes constituant l'arrangement séparé sur des questions financières mentionné au deuxième échange de notes annexé au Traité entre le Royaume-Uni et l'Irak, du 30 juin 1930. Londres, le 19 août 1930 ...	231

No. 2716. — Italy and Norway :

Exchange of Notes constituting an Agreement regarding the Abolition of the Legalisation of Certificates of Origin and Commercial Bills. Rome, July 31, 1930 and Exchange of Notes concerning the entry into force of this Agreement, Rome, April 30, 1931 ... 113

No. 2717. — Denmark and Iceland :

Convention regarding the Procedure to be followed for the Settlement of Disputes. Signed at Tingvallá, June 27, 1930 ... 121

No. 2718. — Latvia and Lithuania :

Inter-School Convention. Signed at Riga, January 25, 1931 ... 135

No. 2719. — Latvia and Lithuania :

Agreement relating to the Maintenance in good condition of the Frontier Marks and Zones between the two Countries. Signed at Riga, January 25, 1931 ... 143

No. 2720. — Latvia and Lithuania :

Convention relating to the Exchange of Editions and Works published at the expense of the State. Signed at Riga, January 25, 1931 ... 151

No. 2721. — Latvia and Lithuania :

Convention relating to the Verification and Liquidation of Immovable Properties divided by the Frontier Line. Signed at Riga, January 25, 1931 ... 157

No. 2722. — Latvia and Lithuania :

Convention relating to Fishing in Boundary Waters, with Regulation concerning the Organisation and Activity of the Mixed Latvian-Lithuanian Fisheries Commission. Signed at Riga, January 25, 1931 ... 175

No. 2723. — Finland and Roumania :

Commercial Agreement, with Protocol. Signed at Bucharest, August 28, 1930 ... 193

No. 2724. — Italy and Kingdom of the Serbs, Croats and Slovenes :

Agreement concerning the Execution of Judgments. Signed at Rome, April 6, 1922 ... 199

No. 2725. — Italy and Kingdom of the Serbs, Croats and Slovenes :

Convention concerning Legal and Judicial Protection of their respective Subjects. Signed at Rome, April 6, 1922 ... 207

No. 2726. — Italy and Kingdom of the Serbs, Croat and Slovenes :

Convention regarding the Extradition of Malefactors. Signed at Rome, April 6, 1922 ... 221

No. 2727. — Great Britain and Northern Ireland and Iraq :

Exchange of Notes embodying the separate Agreement on Financial Questions referred to in the Second Exchange of Notes appended to the Anglo-Iraq Treaty of 30 June, 1930. London, August 19, 1930 ... 231